
 
 

SPØRGSMÅL NR.  S 2395 

§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE 

Til: Statsministeren 

Dato: 9. juni 2009 

Stillet af: Simon Emil Ammitzbøll (UFG) 

Vil statsministeren bekræfte, at der ikke vil ske afgiftstigninger på 

tobaksområdet, og at regeringen ikke vil arbejde for det i overensstemmelse 

med skatteministerens udtalelser i Folketinget den 26. maj 2009? 

(Spm. nr. S 2395). 

Begrundelse 

Sundhedsministeren har d.d. meddelt, at han vil arbejde for højere 

tobaksafgifter gennem EU. Skatteministeren lovede Folketinget 26. maj 

2009, at der ikke ville komme højere tobaksafgifter. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

Den 9. juni 2009 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til 

spørgeren på lgsiea@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 
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